
RADA POWIATU JELENIOGÓRSKIEGO 

VI KADENCJA 

 

PROTOKÓŁ 

z XXII SESJI   

Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

 

 

która odbyła się w dniu 29 października 2020 roku 

w zdalnym trybie obradowania 

 

 

Czas trwania posiedzenia 

od godz. 1000 do godz. 1322 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta  

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta otworzył  

XXII Sesję Rady Powiatu Jeleniogórskiego. Przewodniczący stwierdził na podstawie listy 

zalogowań, że w sesji uczestniczy 19. radnych, zatem rada posiada zdolność uchwałodawczą 

wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest prawomocne 

i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności (na podstawie listy zalogowań 

w zdalnej sesji obrad) stanowi załącznik nr 1. do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta, przywitał radnych, Starostę 

oraz pozostałych Członków Zarządu, a także dyrektorów jednostek i wydziałów. Obsługę 

prawną sesji zapewnił radca prawny Olaf  Pelzer. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że sesja 

została zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym oraz z uwagi na 

obowiązujący stan epidemii mają zastosowanie również przepisy art. 15zzx ust. 1 ustawy z dnia  

31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych                                     

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw i w związku z tym sesja 

prowadzona jest w zdalnym trybie obradowania. 

 

Przewodniczący Rady kolejno przedstawił porządek obrad XXII. Sesji Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Wręczenie przez Przewodniczącego Rady i Starostę Jeleniogórskiego „Pucharu            

FAIR-PLAY” za najlepsze wyniki we współzawodnictwie drużyn piłki nożnej. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Jeleniogórski w roku szkolnym 

2019/2020. 

DRUK NR XXII/1/2020  

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji o działalności Społecznej Straży 

Rybackiej Polskiego Związku Wędkarskiego - Zarządu Okręgu w Jeleniej Górze na 

terenie powiatu jeleniogórskiego w 2019 r. 

 DRUK NR XXII/2/2020  

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kierunków działań Wojewódzkiego Inspektora 

Ochrony Środowiska  we Wrocławiu w zakresie dotyczącym powiatu jeleniogórskiego 

na rok 2021. 

DRUK NR XXII/3/2020 

7. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 2653D                  

w miejscowości Karpacz. 

DRUK NR XXII/4/2020 

8. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia „Programu współpracy Powiatu 

Karkonoskiego z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w 2021 roku”. 

DRUK NR XXII/5/2020 



9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji: „Turystyka w powiecie 

jeleniogórskim”. 

DRUK NR XXII/6/2020 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji: „Sport w powiecie jeleniogórskim”. 

DRUK NR XXII/7/2020 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji: „Kultura w powiecie jeleniogórskim”. 

DRUK NR XXII/8/2020 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań finansowanych ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 r. 

DRUK NR XXII/9/2020 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu jeleniogórskiego na 2020 rok. 

           DRUK NR XXII/10/2020 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej powiatu 

jeleniogórskiego.  

          DRUK NR XXII/11/2020 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr II/11/2018 z dnia 11 grudnia 2018 r.                 

w sprawie powołania Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu. 

          DRUK NR XXII/12/2020  

16. Zatwierdzenie protokołu XXI Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego. 

17. Sprawozdanie Starosty Jeleniogórskiego z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

18. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji z działalności  

w okresie międzysesyjnym. 

19. Interpelacje i zapytania. 

20. Wnioski i Oświadczenia Radnych.  

21. Sprawy różne. 

22. Zamknięcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są wnioski do ww. porządku 

obrad. Nie zgłoszono wniosków dotyczących przedstawionego porządku obrad. Porządek 

obrad stanowi załącznik nr 2. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 3. porządku obrad, dotyczącego wręczenia przez Przewodniczącego Rady i Starostę 

Jeleniogórskiego „Pucharu   FAIR-PLAY” za najlepsze wyniki we współzawodnictwie drużyn 

piłki nożnej. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że „Puchar FAIR-PLAY” 

otrzymały w roku 2020 dwa kluby piłkarskie: Klub „Bobry Wojanów” oraz Klub „Juwenia 

Rybnica”   

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poinformował, że w związku z trybem prowadzenia 

obrad i sytuacją obostrzeń epidemiologicznych wręczenie pucharów nastąpi w innym terminie.  

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są wnioski lub 

pytania w zakresie przyznania pucharów „FAIR-PLAY”.  W związku z brakiem zgłoszeń do 



zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 3. porządku 

obrad. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 4. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia informacji             

o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Jeleniogórski w roku szkolnym 2019/2020. 

 

Dyrektor Wydziału Oświaty i Zdrowia Sylwester Urbański omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Radna Anna Zębik podziękowała wszystkim nauczycielom i innym pracownikom oświaty za 

pracę i zaangażowanie w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Jeleniogórski w trudnym okresie związanym z obowiązującym stanem pandemii. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia informacji  o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Jeleniogórski w roku szkolnym 2019/2020. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 4. porządku obrad. 

 

Ad.5. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 5. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji         

o działalności Społecznej Straży Rybackiej Polskiego Związku Wędkarskiego - Zarządu 

Okręgu w Jeleniej Górze na terenie powiatu jeleniogórskiego w 2019 r. 

 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Grażyna Materak omówiła 

projekt uchwały. 

 



Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia informacji o działalności Społecznej Straży Rybackiej Polskiego Związku 

Wędkarskiego - Zarządu Okręgu w Jeleniej Górze na terenie powiatu jeleniogórskiego                  

w 2019 r. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 5. porządku obrad. 

 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 6. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie określenia kierunków 

działań Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska we Wrocławiu w zakresie 

dotyczącym powiatu jeleniogórskiego na rok 2021. 

 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Grażyna Materak omówiła 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, jednocześnie poinformował                       

o wniesieniu poprawki do § 2 pkt 1 projektu uchwały. Po przyjęciu poprawki § 2 pkt 1 

otrzymałby brzmienie: „Wzmocnienie kontroli i monitoringu gospodarowania odpadami ze 

szczególnym uwzględnieniem odpadów palnych, odpadów niebezpiecznych”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta poinformował, że wniosek o wprowadzenie 

poprawki do projektu uchwały może złożyć każdy radny i wniosek ten nie musi być kierowany 



do Starosty. Wystarczy, że komisja taki wniosek przedstawi i skieruje do Przewodniczącego 

Rady. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Radny Ryszard Głodek poinformował, że pierwotnie wnioskował o wprowadzenie do projektu 

uchwały dwóch zmian: pierwsza zmiana dotyczyła zmiany brzmienia § 2 pkt 1 projektu 

uchwały, która uwzględniałaby rozszerzenie wzmocnienia kontroli i monitoringu 

gospodarowania odpadami o odpady niebezpieczne, druga zmiana dotyczyła możliwości 

zwiększenia kontroli jakości wody w Gminie Szklarska Poręba. Jednak po wysłuchaniu 

stanowiska Dyrektora Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Grażyny 

Materak na posiedzeniu Komisji  Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu odstąpił od 

wniosku drugiego, gdyż zdaniem dyrektora zmiana ta nie mogłaby być ujęta w przedmiotowym 

projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta zwrócił uwagę, że omawiany projekt uchwały 

dotyczący określenia kierunków działań Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska we 

Wrocławiu w zakresie dotyczącym powiatu jeleniogórskiego na rok 2021 nie obejmuje 

zagadnień związanych z kontrolą jakości wody i wobec powyższego zwrócił się do radnego          

o wycofanie wniosku, gdyż nie jest przedmiotem rozpatrywanej uchwały. 

 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Grażyna Materak 

poinformowała, że Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska jest odrębną instytucją                 

w stosunku Inspektora Sanitarnego, który nie dysponuje laboratorium badawczym. A zatem 

problem jakości wody w każdej z gmin powiatu jeleniogórskiego leży po stronie podmiotów 

zaopatrujących w wodę, a kontrolę sprawuje Państwowy Inspektor Sanitarny. Ponadto dodała, 

że rozpatrywany projekt uchwały jest tzw. uchwałą intencyjną, która nie normuje całokształtu 

działalności Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta w związku ze złożonymi przez  Dyrektora 

Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa dodatkowymi wyjaśnieniami ponownie 

zwrócił się do radnego Ryszarda Głodka o wycofanie wniosku o zmianę do projektu uchwały 

dotyczącej jakości wody w Szklarskiej Porębie. 

 

Radny Ryszard Głodek oświadczył, że wycofuje wniosek o zmianę do projektu uchwały 

dotyczącą kontroli jakości wody.  

 

Radny Mirosław Górecki zwrócił uwagę, że określenie „odpady palne” mieszczą się                       

w określeniu „niebezpieczne”. 

 

 Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta zwrócił się z pytaniem do radnego Mirosława 

Góreckiego, czy jego uwagę należy potraktować jako wniosek formalny do projektu uchwały. 

 



Radny Mirosław Górecki oświadczył, że jego stwierdzenie należy potraktować jedynie jako 

głos w dyskusji. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie  określenia kierunków działań Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska we 

Wrocławiu w zakresie dotyczącym powiatu jeleniogórskiego na rok 2021. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymała się -    1 osoba. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 6. porządku obrad. 

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 7. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie pozbawienia kategorii 

drogi powiatowej nr 2653D w miejscowości Karpacz. 

 

Członek Zarządu Artur Smolarek omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 2653D w miejscowości Karpacz. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 



Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 7. porządku obrad. 

 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 8. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia „Programu 

współpracy Powiatu Karkonoskiego z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami          

w 2021 roku”. 

Poinformował, że przedstawiany projekt uchwały zawiera nową nazwę powiatu jako „Powiat 

Karkonoski”. W związku z tym zwrócił uwagę, że organ nadzoru Wojewody Dolnośląskiego 

może zakwestionować użytą w projekcie uchwały nazwę powiatu, która de facto będzie 

obowiązywać od dnia 1 stycznia 2021 r. Na dzień podjęcia uchwały obowiązuje bowiem nazwa 

„Powiat Jeleniogórski”. Wyraził przy tym nadzieję, że nadzór prawny Wojewody 

Dolnośląskiego zaakceptuje uchwałę w przedstawionej formie.     

 

Powiatowy Rzecznik Konsumentów – Michał Słomski omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, niemniej jednak zwrócił uwagę, że 

jego zdaniem w przedmiotowym projekcie uchwały należało użyć nazwy „Powiat 

Jeleniogórski”, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Karkonoskiego z organizacjami pozarządowymi       

i innymi podmiotami w 2021 roku”.  

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) oraz potwierdzenie oddanego głosu w komputerowej aplikacji wykorzystanej do zdalnej 

łączności, wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 8. porządku obrad. 



 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 9. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia informacji: 

„Turystyka w powiecie jeleniogórskim”. 

 

Inspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Monika Urbanowicz omówiła projekt uchwały. 

 

W trakcie referowania Inspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Monika Urbanowicz 

utraciła łączność zdalną.  

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta ogłosił 5 minutową przerwę techniczną. 

 

Po usunięciu przeszkód technicznych Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta ogłosił koniec 

przerwy i poprosił Inspektora Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Monikę Urbanowicz               

o dokończenie omawiania projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna i zwrócił uwagę na negatywny wpływ stanu 

epidemicznego na branżę turystyczną, której największe skutki najprawdopodobniej będą 

odczuwane w przyszłym roku, dlatego ważne jest zwrócenie szczególnej uwagi na wpływ wielu 

instytucji publicznych w tym powiatu jeleniogórskiego na właściwe ustalanie kierunków 

rozwoju tej branży. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Radny Mirosław Górecki poinformował, że nie zgadza się z uwagą Przewodniczącego Komisji 

Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu, gdyż jak wynika z ilości sprzedanych biletów do 

Karkonoskiego Parku Narodowego ruch turystyczny na terenie powiatu jeleniogórskiego              

w porównaniu do lat ubiegłych znacznie wzrósł. Ponadto zwrócił uwagę, że na stronie 

internetowej powiatu w zakładce „WIZYTKARKONOSZE” znajduje się tylko jedna 

informacja dotycząca zmiany nazwy powiatu. W kategorii wydarzeń kulturalnych i sportowych 

brak informacji. W związku z tym zwrócił się z pytaniem, kto jest odpowiedzialny za 

redagowanie strony internetowej powiatu jeleniogórskiego w tej zakładce. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że strona 

„WIZYTKARKONOSZE” funkcjonuje w ramach porozumienia  między gminami powiatu 

jeleniogórskiego. W związku z tym wszystkie gminy powiatu są administratorami tej zakładki 

na stronie internetowej. Dodał, że przy okazji każdego spotkania z przedstawicielami 

poszczególnych gmin przekazywany jest apel o zamieszczanie informacji na stronie 

dotyczących wydarzeń w danej gminie. 

 



Radny Mirosław Górecki zawnioskował o zwrócenie uwagi, aby strona internetowa powiatu 

była aktualizowana oraz wyznaczona została osoba z ramienia powiatu, która będzie 

odpowiedzialna za jej koordynację i treść. 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski zwrócił się do radnego Mirosława Góreckiego, 

aby również jako przedstawiciel GOPR-u przekazywał informacje dotyczące funkcjonowania 

Górskiego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego, które będą zamieszczane na stronie 

powiatu jeleniogórskiego w zakładce  „WIZYTKARKONOSZE”. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia informacji: „Turystyka w powiecie jeleniogórskim”. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 9. porządku obrad. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 10. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia informacji: 

„Sport w powiecie jeleniogórskim”. 

 

Inspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Monika Urbanowicz omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Radna Anna Zębik poprosiła o informację o ilość funkcjonujących na terenie powiatu 

jeleniogórskiego klubów sportowych. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poinformował, iż informacja o ilości klubów 

sportowych wynika z ilości klubów zarejestrowanych na terenie powiatu jeleniogórskiego. 

Dodał, że podstawą do przyjęcia, czy dany klub sportowy faktycznie funkcjonuje jest 

sprawozdanie z działalności klubu, które winno być złożone każdego roku. Jeżeli powiat 

takiego sprawozdania nie otrzymuje, wówczas stanowi to podstawę do zamknięcia danego 

klubu sportowego i usunięcie go z rejestru klubów sportowych. 

 



Radny Sławomir Celt poinformował, że pomimo trudnej sytuacji związanej z panującą 

epidemią odbywają się nadal międzynarodowe spotkania sportowe, a kluby sportowe są 

zainteresowane przebywaniem na terenie powiatu jeleniogórskiego. 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski podziękował w imieniu Zarządu Pani Bronisławie 

Kuchmistrz Wiceprezesowi Powiatowego Związku Sportowego za opiekę nad młodzieżą             

w zakresie działalności sportowej. 

  

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia informacji: „Sport w powiecie jeleniogórskim”. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 10. porządku obrad. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 11. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia informacji: 

„Kultura w powiecie jeleniogórskim”. 

 

Inspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Monika Urbanowicz omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna i podziękował Inspektorowi Wydziału 

Promocji, Kultury i Sportu Monice Urbanowicz za profesjonalne przygotowanie materiałów do 

projektów uchwał w sprawie turystyka, sport i kultura w powiecie jeleniogórskim.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Radna Anna Zębik poprosiła o informację na temat nazwy konkursu fotograficznego Nowin 

Jeleniogórskich. 

 

Inspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Monika Urbanowicz poinformowała, że                

w nazwie tego konkursu jest błąd literowy w słowie „kryzysowy”. Dodała, że był to konkurs 

fotograficzny związany z pandemią koronawirusa. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poinformował o niezrealizowanym projekcie 

ekologicznym pod nazwą „Mam w sobie ekogeny”. Piknik ten nie został zrealizowany z uwagi 

na sytuację związaną z pandemią. Pozyskano na ten cel środki finansowe w kwocie ponad 



60.000 zł. Dodał, że również inne planowane wydarzenia kulturalne nie odbył się z uwagi na 

pandemię i ograniczenia z tym związane. Zwrócił uwagę, że powiat dąży do tego, aby wszelkie 

wydarzenia kulturalne i sportowe odbywające się na terenie powiatu jeleniogórskiego były 

koordynowane przez powiat. 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia informacji: „Kultura w powiecie jeleniogórskim”. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 11. porządku obrad. 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 12. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie określenia zadań 

finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych        

w 2020 r. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – Ewelina Wójcik omówiła projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych  w 2020 r. 

  

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 



Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 12. porządku obrad. 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 13. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie 

powiatu jeleniogórskiego na 2020 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Jeleniogórskiego Grażyna Bojęć omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie powiatu jeleniogórskiego na 2020 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 13. porządku obrad. 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 14. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian          

w wieloletniej prognozie finansowej powiatu jeleniogórskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Jeleniogórskiego Grażyna Bojęć omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 



Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia zmian  w wieloletniej prognozie finansowej powiatu jeleniogórskiego. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 14. porządku obrad. 

 

Ad.15. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 14. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę Nr II/11/2018 

z dnia 11 grudnia 2018 r.   w sprawie powołania Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta poinformował, że do pracy w  Komisji 

Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu zgłosił się Wicestarosta Jarosław Kotliński i w związku 

z tym przygotowany został projekt uchwały zmieniający skład tej komisji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr II/11/2018 z dnia 11 grudnia 2018 r.   w sprawie powołania Komisji Budżetu, 

Finansów i Majątku Powiatu.  

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 15. porządku obrad. 

 

 

 

 

 



Ad.16. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 16. porządku obrad, dotyczącego zatwierdzenia protokołu z XXI Sesji Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego. 

 

Przewodniczący zadał pytanie, czy są wnioski formalne do protokołu z XXI Sesji Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego. Wobec braku wniosków poddał pod głosowanie przedstawiony protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  19 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z XXI Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego został 

przyjęty. Protokół z XXI Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego stanowi załącznik nr 15 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 16. porządku obrad. 

 

Ad.17. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 17. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Starosty Jeleniogórskiego z prac 

Zarządu Powiatu Jeleniogórskiego w okresie międzysesyjnym. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu 

Powiatu Jeleniogórskiego w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zadał pytanie – czy są 

pytania do przedstawionego przez Starostę sprawozdania. 

 

Radny Mirosław Górecki w imieniu ratowników Górskiego Ochotniczego Pogotowia 

Ratunkowego w Jeleniej Górze podziękował za docenienie przez Powiat Jeleniogórski pracy 

tej jednostki na rzecz mieszkańców powiatu i przebywających na terenie powiatu turystów. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 17. porządku obrad. 

Sprawozdanie Starosty Jeleniogórskiego stanowi załącznik nr 16. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.18. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 18. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Przewodniczącego Rady oraz 

przewodniczących komisji z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że                      



w okresie międzysesyjnym zajmował się przede wszystkim  przygotowaniem XXII Sesji Rady 

Powiatu. Ponadto dodał, iż w tym okresie często kontaktował się z członkami Zarządu                    

w sprawie aktualnej sytuacji epidemicznej na terenie powiatu jeleniogórskiego. W dniu       1 

października 2020 r. uczestniczył w I posiedzeniu Rady Naukowej Karkonoskiego Parku 

Narodowego, na którym został wybrany w skład prezydium tego gremium. W dniu                            

9 października 2020 r. uczestniczył w XX. spotkaniach turystycznych, które odbyły się                   

w Karpaczu.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poprosił przewodniczących 

komisji o sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Komisji Wojciech Poczynek poinformował, że 

komisja nie obradowała w okresie międzysesyjnym,   

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodniczący Włodzimierz Stoch poinformował, że 

komisja nie obradowała w okresie międzysesyjnym,  

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję,   

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na dzisiejszą sesję, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że komisja odbyła dwa posiedzenia. Na pierwszym posiedzeniu 

omawiany był stan dróg oraz obiektów inżynieryjnych na terenie powiatu jeleniogórskiego. 

Drugie posiedzenie komisji dotyczyło tematów na dzisiejszą sesję, 

 - Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję. Ponadto poinformował, że prowadzone są konsultacje w gminach na terenie 

powiatu jeleniogórskiego na temat sprawozdania z wyjazdowych posiedzeń komisji w roku 

2019. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zadał pytanie – czy są 

pytania do przedstawionych sprawozdań. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta 

zamknął pkt 18. porządku obrad. 

 

Ad.19. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 19. porządku obrad – Interpelacje i zapytania.  

 

Radna Anna Zębik poinformowała, że w dniu 9 października 2020 r. złożyła interpelację                

w sprawie przejść dla pieszych w Miłkowie. Wobec powyższego zwróciła się z pytaniem, czy 

to zadanie będzie ujęte w planowanym budżecie powiatu na rok 2021. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że Zarząd bierze pod uwagę 

wskazane zadanie w tworzonym projekcie budżetu na rok 2021. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 19. porządku obrad. 



 

Ad.20. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 20. porządku obrad – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz 

Kleśta zamknął pkt 20. porządku obrad. 

 

Ad.21. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 21. porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Radny Bogusław Chodak poprosił Starostę o przedstawienie aktualnej sytuacji epidemicznej 

na terenie powiatu jeleniogórskiego. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że na chwilę obecną na terenie 

powiatu jeleniogórskiego odnotowanych jest 69 czynnych przypadków COVID-19. Nie 

wszystkie osoby są hospitalizowane. Część osób zarażonych leczonych jest w warunkach 

domowych. Istnieje zamiar, aby szpital „Bukowiec” w Kowarach częściowo dostosować do 

leczenia pacjentów zarażonych COVID-19. Ogólnie sytuacja epidemiczna na terenie powiatu 

jest dobra i pod kontrolą. Jak w całym kraju istnieją jednak pojedyncze ogniska zakażeń, na 

terenie powiatu jeleniogórskiego dotyczą  Domu Pomocy Społecznej w Janowicach Wielkich,  

Szpitala Zgromadzenia Sióstr Elżbietanek w Miłkowie oraz Domu Pomocy Społecznej w 

Szklarskiej Porębie.  Nawiązując do omawianych spraw różnych poinformował, że jednostki 

samorządowe zobowiązane są do dokonania oceny złożonych oświadczeń majątkowych w 

terminie do dnia 30 października każdego roku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta oświadczył, że zgodnie          

z planem pracy Rady Powiatu ocena oświadczeń majątkowych stanowi odrębny punkt 

posiedzenia i w związku z tym nie będzie ona przedmiotem spraw różnych. Dodał, że 

informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych nie mogła być wprowadzona do 

dzisiejszego porządku obrad, gdyż do dnia dzisiejszego nie wpłynęła do Biura Rady Powiatu 

ocena złożonych przez radnych oświadczeń majątkowych dokonana przez Urząd Skarbowy. 

Bez tej oceny przedstawiona informacja byłaby niepełna i w związku z tym punkt porządku 

obrad dotyczący informacji z analizy oświadczeń majątkowych będzie przedmiotem kolejnej 

sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego. 

 

Radny Leszek Supierz zwrócił uwagę, że zamierzeniem Starosty było zapewne przedstawienie 

informacji z analizy oświadczeń majątkowych pracowników Starostwa. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta ponownie oświadczył, że 

zgodnie z planem pracy Rady Powiatu Jeleniogórskiego informacja z analizy oświadczeń 

majątkowych będzie przedmiotem odrębnego punktu posiedzenia Rady Powiatu, a nie punktu 

„Sprawy różne”. Dodatkowo poinformował, że do Rady Powiatu wpłynęły dwa wnioski                

o nadanie tytułu  „Zasłużony dla Powiatu Jeleniogórskiego” dla Pana Zdzisława Mariana 

Gasza. Pierwszy wniosek został złożony przez Zarząd Powiatu Jeleniogórskiego, drugi wniosek 

został złożony przez Prezesa Zarządu Towarzystwa Wspierania Rozwoju Regionalnego 

„Razem dla Regionu”. 

Poinformował również, że w zależności od tego, czy do Rady Powiatu wpłynie projekt uchwały 

dotyczący Programu Rozwoju Powiatu Karkonoskiego na lata 2021 – 2027 oraz informacja          



z oceny oświadczeń majątkowych dokonana przez Urząd Skarbowy w Jeleniej Górze, sesja 

listopadowa może się nie odbyć, wówczas w miesiącu grudniu odbyłyby się dwie sesje, jedna 

na początku miesiąca, a druga pod koniec grudnia w celu przyjęcia budżetu Powiatu 

Karkonoskiego na rok 2021. Ewentualna sesja listopadowa odbyłaby się w dniu 27 listopada 

2020 r.   

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń w sprawach różnych Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 21. porządku obrad. 

 

Ad.22. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął XXII Sesję Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego o godzinie 1322. 
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